
Elevrådsmøde tirsdag den 13. september kl. 12.00 

1. Til stede: 

• Lærer Karina 

• 4.a: Sylvester og Siw 

• 5.a: Theo og Julie 

• 6.a: Linea og Victoria 

• 6.b: Tristan og Marcus 

• 7.x: Natasja og Theis 

• 7.y: Laura og Liva 

• 8.x: Julie Marie 

• 8.y: Ida Marie 

• 9.x: Emil 

• 9.y: Josephine 

2. Er alle med i elevrådsgruppen på teams 

3. Energibesparende indsats - fælles og synlig indsats. 

 

Samfundssind – spare på energien 

Hvordan kan skolen spare på energien? 

Det giver råd til andet godt i kommunen. 

Det er godt for miljøet. 

 

Energiagenter der kommer med forslag til hvordan vi kan spare 😊  

 

Mogens har tal på hvor meget strøm vi bruger, så vi kan se om vi bruger mere eller 

mindre ift. sidste år. Flemming vil sætte plakater op med el-forbrug og evt. gasforbrug. 

 

Klimaminister har besluttet at temperaturen skal stå på 19 grader i skolen, så det gør vi 

(21 grader har ellers været normalen) 

 

Elevrødderne snakker med klasserne om forslag til energibesparelse. 

Lad eleverne snakke sammen ca. 5 minutter i små grupper inden snak fælles i klassen 

Skriv forslag ind i elevrådsmappen i teams senest 1. oktober. 

 

Forslag til energisparetiltag: 

Lyssensor – tiden inden lyset slukker sættes ned 

 

4.  Toiletproblematik 

Der er det antal toiletter, der skal være efter hvornår skolen er lavet. 

Mange af låsene i udskolingen er ødelagt og de kan låses op udefra. 

Der mangler lås i det ene pigetoilet. 

Forslag om at få “rigtige” døre op - Flemming undersøger om det er muligt. 



Respekt for at når der er låst - så forsøger man selvfølgelig ikke at komme ind. 

Periodisk rengøring af klasserne samt hjælp fra elevrådet til at gøre toiletterne pæne og 

hyggelige. Evt. maling og planter mm. 

Der er et budget på 500,- til at gøre toiletterne hyggelige. 

Elevrødder snakker med klasserne om hvad der skal til for at gøre dem rare at benytte. 

4. Opsamling på punkter fra sidst 

• Der ønskes nye net til basketbane på mellemtrinnet 

De er gamle er revet i stykker – det bliver sat nye op. 

Ledelsen betaler det ene og budget fra elevrådet bliver brugt på det andet.  

Pas godt på dem, når der kommer nye op. 

• Fokus på toiletter - vær med til at holde dem rene – Emma, Andreas og Victoria 

går rundt og informerer klasserne  

Det er hjulpet efter det er sagt i klasserne på mellemtrinnet 

• Der mangler net på det ene mål ved multibanen 

Det er bestilt – Flemming snakker med Mogens 

Flemming håber de er oppe til efterårsferien 

• Udskolingen ønsker til 10 og 14 pausen: At de er ude 1 halvdel af frikvarteret og 

så inde resten. Middagspausen er fin 

Det tager op på næste møde for udskolingens lærere 

• Der er ønske om at knallerter kan parkeres i skure ved cykelstativerne (gamle 

toiletter i skolegården). Der bliver pillet ved knallerterne så det er farligt at køre 

på dem. 

Der er ikke mulighed for at låne skolens skure til at parkere knallerter 

5.  Nyt fra klasserne 

• Der er ønske om at klasserne i udskolingen er åbne i frikvarter (middagspausen), så 

der er mere plads 

• Der er ønske om at udskolingen må være inde noget af tiden i formiddag- og 

eftermiddagspause 

• Der er ønske om at der er kamera i hele cykelskuret – hvor meget dækker det der 

er nu? 

• Mellemtrinnet oplever at mange går ind i pauserne - måske skal døre til klasserne 

låses ligesom i udskolingen. Evt. Også døren mellem toiletter og gang ud for 

klasserne kan være låst. 

• 6.a ønsker båldag - det tages op med klasselæreren 

• Mobilpolitik er lavet af skolebestyrelsen – skal den ændres skal den forbi dem. 

• Det opleves af elever på mellemtrinnet har ekstratelefoner med i skole, så de 

afleverer en gammel telefon, så de kan bruge deres egen i løbet af dagen. Vær 

opmærksom på dette. Det kan selvfølgelig også ske i udskolingen. 

En idé er at læreren samler ind og eleverne ikke lægger telefonen i inden timen, så 

har læreren styr på hvem der har afleveret. 

 



6.  
Kære elevrødder 
I inviteres hermed til temadag for elevråd. Temadagen afholdes den 9. november kl. 8.30-

14.00. Ligesom de andre gange vil vi bede hver skole om at vælge fire elevrødder til at 

deltage i temadagen: to fra 4.-6. klasse og to fra 7.-9. klasse. Vi vil også gerne se to 

elevrødder fra 10. klassecentret. Alle elevråd skal desuden medbringe sin 

elevrådskontaktlærer. Vi vil sørge for frokost og kage       

Temaet for vores møde denne gang bliver noget så utrolig vigtigt og aktuelt som klima og 

bæredygtighed, og de dygtige folk fra Den Grønne Rygrad har lovet at komme og hjælpe 

os med at få en god dag. I skal blot møde op, som I plejer: med godt humør og hovedet 

fuld af ideer. Medbring også gerne en PC, for måske skal vi lave bøger igen. 
Vi er stadig ved at finde det helt rigtige sted at holde mødet, men vi lover, at det bliver 

indenfor kommunens grænser. I får besked, så snart vi ved mere. 
Vi glædes os alle til at se jer.  

VIGTIGT: Tilmelding via linket: https://forms.office.com/r/S3KSev1EWK 
De bedste hilsner,  
Skoleafdelingen 

 

Overvej til næste gang hvem der har lyst til dette 😊  

 

Turnering for skoler i Kommunen kan tages med her! 

 

7.  
Evt.  

 
Næste møde er tirsdag den 4/10 (rykket 1 uge frem grundet sikker trafik for udskolingen) 
 

 

https://forms.office.com/r/S3KSev1EWK

